



第三屆旅遊學院健康綠色體驗月

The 3rd IFT Healthy & Green Month

2014

日期 Date : 12/04/2014

起步時間 Time: 10:00
(約 2 小時 approx. 2 hrs)

Hiking Fun
山中健行樂悠
Morro de Hac-Sa Family Trail
龍爪角

黑沙龍爪角家樂徑是一條長 2150 米的循環式步行徑，依山傍海，平緩易走，適合一家大小同遊，享受聽鳥語、聞花香及觀奇石的好地方，亦是全澳唯一一條同時親近山及近距離欣賞海的步行徑。到時仲有民政總署的代表為我們提供自然導賞(以粵語進行)！

有興趣之同學或同事歡迎攜同親友一同參加，請於 3月24日 或之前 [按此](#) 報名。

請提供(1)參加人數、(2)上車地點及(3)手提電話以便安排巴士接載及聯絡！

集合時間/地點：上午 9 時 15 分 (由校本部→氹仔校區→龍爪角)

The Morro de Hac-Sa Family Trail is a 2150-metre loop trail, on hillsides overlooking the sea. Built on walker friendly slopes, the trail is suitable for family outings, where chirping birds, blooming wildflowers, marvelous rock formations and picturesque views are in store for everyone. It is the only trail in Macao that presents hillside sea views in close range. The hiking will be guided by IACM docent too (in Cantonese)!

Interested parties are welcomed to join with friends and relatives, please [click here](#) before 24 March for enrollment.

Please provide (1) the no. of participant (2) pick up point and (3) mobile no. for contact and transportation arrangement.

Assembly Time: 9:15am (Main Campus→Taipa Campus→Morro de Hac-Sa Family Trail)

